
                                PROTOKÓŁ   NR XIII. 2012 
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu ,

która  odbyła się  w sali konferencyjnej  Urzędu  Miejskiego w 
Tłuszczu w dniu  27 marca  2012 roku. 

Początek  godz. 15 00

Zakończenie  godz.  17 25

            W Sesji Rady Miejskiej  w Tłuszczu  na stan  15 radnych  uczestniczyło 
15 radnych, co stanowi  100  %  składu radnych.
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości 
zaproszonych  stanowią załączniki Nr 1,2,3 i 4 do niniejszego protokółu.

Ad1.Otwarcia XIII Sesji  Rady  Miejskiej  w Tłuszczu dokonał Przewodniczący 
Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając  quorum, w związku  z czym obrady i 
podejmowane  uchwały będą  prawomocne.

Przewodniczący Rady  odczytał  porządek obrad.

Radny Mirosław Sczotka zgłosił wniosek :

        O zdjęcie z porządku  obrad  punktu 4i  – podjęcie uchwały w sprawie 
        rozpatrzenia  skargi na działalność dyrektora Centrum Kultury, Sportu i 
        Rekreacji  w Tłuszczu.

Pani Sylwia Barcz-Popiel, radca prawny- na jakiej podstawie Pan  proponuje 
zdjąć ten punkt z porządku obrad?

Radny Mirosław Szczotka – skargi na kierowników rozpatruje Burmistrz, a ta 
skarga była skierowana właśnie do Burmistrza a nie do Rady.

Pani Sylwia Barcz - Popiel – zgodnie z art.228 kodeksu postępowania 
administracyjnego skargi składa się do organów właściwych do ich rozpatrzenia, 
w tym przypadku właściwa do rozpatrzenia skargi na kierownika jednostki jest 
Rada Miejska w Tłuszczu.
Z tego względu Burmistrz przekazał Radzie zgodnie z kompetencją skargę do 
rozpatrzenia. 



Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy w tej sprawie są pytania, 
ponieważ pytań nie było, poddał pod głosowanie wniosek radnego Mirosława 
Szczotki:
     o zdjęcie z porządku obrad pkt 4i w sprawie rozpatrzenia skargi na 
    działalność dyrektora Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Tłuszczu.

Rada Miejska w Tłuszczu przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” 
przyjęła powyższy wniosek.

Przewodniczący  Rady odczytał porządek obrad z  wprowadzoną  powyżej 
zmianą.

Ad2.  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  międzysesyjnym 
przedstawił Burmistrz Tłuszcza Paweł Marcin Bednarczyk według załącznika nr 
5 do niniejszego protokółu.

Ad3. Protokół z  XII  Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu przyjęto przy 14 głosach 
„za” i 1 głosie „wstrzymującym się” .

Ad4 . Podjęcie uchwał :

a) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 
2012.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały .

Pani Skarbnik Gminy zgłosiła 2 autopoprawki.
1. dotyczy wykreślenia  § 4 uchwały po uzgodnieniu z radnymi gminy Tłuszcz, 
który brzmiał: „ upoważnia się Burmistrza do dokonywania zmian w planie 
wydatków na uposażenia i wynagrodzenia ze stosunku pracy z wyłączeniem 
zmian wydatków między działami;
2. dotyczy zmiany nazwy zadania inwestycyjnego i jest to wniosek zgłoszony 
przez kierownika wydziału inwestycyjnego. W projekcie uchwały jest zapisane 
zadanie pn. „ wykonanie dokumentacji projektowej i uzyskanie pozwolenia na 
budowę stadionu wraz z infrastrukturą uzupełniającą wybudowanego bez 
wymaganego pozwolenia na budowę, przy ulicy Polnej w Tłuszczu w latach 
1997 – 2005” , wniosek dotyczy zmiany na „ legalizacja obiektu stadionu 
miejskiego w Tłuszczu wraz z infrastrukturą uzupełniającą”  

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/132/2012 w 
sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej  Gminy Tłuszcz na rok 2012 wraz z 
naniesionymi zmianami, załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.
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b) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr 
XI/113/2011 z dnia 28 grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2012-2020 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że w przedsięwzięciach zostały 
wprowadzone nowe projekty pn. „ wyzwólmy w sobie energię” oraz zmieniono 
kwoty i okres realizacji projektu pn. „ rozwój elektronicznej administracji w 
samorządzie województwa mazowieckiego wspomagającej niwelowanie 
dwudzielności potencjału województwa” i „Przyspieszenie wzrostu 
konkurencyjności i województwa mazowieckiego przez budowanie 
społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez 
stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu”. Została zmieniona kwota 
w projekcie „Przemóc niemoc- Młodzieżowy Klub Integracji Społecznej.” 
Ponadto zmianie  uległy przychody z wolnych środków, do zbilansowana 
wprowadzona została kwota  wolnych środków, natomiast kwota planowanych 
kredytów w budżecie nie uległa zmianie, ani spłaty kredytów . Zmianie uległy 
oczywiście w załączniku kwoty dochodów i wydatków, ponieważ przed chwilą 
została podjęta uchwała, gdzie zostały zmienione i dochody i wydatki. 

Radny Robert Szydlik – Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, chciałem zadać 
pytanie Pani Skarbnik, o ile Pan Burmistrz wyrazi zgodę. Chodzi o różnicę kwot
tj. 100 zł  w uchwale budżetowej i WPF jaka się pojawiła, o czym 
rozmawialiśmy przed Sesją.  Jest to nieduża kwota, ale jest rozbieżność między 
tymi dokumentami, chodzi o kwotę na zakup żywności w szkołach i 
przedszkolach .
Abstrahując od kwoty 100 zł, bo tu jest mowa o siedmiuset przeszło tysiącach 
złotych, mam pytanie, czy na pewno nie jest tak, że w obydwu tych 
dokumentach kwoty powinny być identyczne. Bo gdyby różnica była 100 000 zł 
mógłbym się zastanawiać, że tutaj czegoś  nie wiem, czy jest to błąd, czy nie 
będzie tak, że Regionalna Izba Obrachunkowa zarzuci tutaj, że pojawił się jakiś 
błąd pisarski.

Pani Skarbnik – proszę Państwa, ten punkt dotyczy umów, których realizacja 
wykracza poza rok budżetowy 2012. My tutaj mamy szacowane kwoty jeśli 
chodzi o te umowy. Sprawa  różnicy  tej kwoty 100 zł pojawiła się pięć minut 
przed rozpoczęciem Sesji i ja po prostu nie zdążyłam tego przeanalizować, być 
może  były już wprowadzone jakieś zmiany, muszę to sprawdzić.

Na prośbę radnych Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę, aby 
Pani Skarbnik  mogła to sprawdzić.

3



Po przerwie Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeśli chodzi o kwotę  środków na zakup 
żywności w szkołach podstawowych i przedszkola, taka kwota 724,460 zł była 
już w WPF na lata 2011-2020 . To wymagało jakby dogłębnej analizy, ja 
sprawdziłam kilka uchwał wstecz, więc w listopadzie 2011 roku  taka kwota 
była już zapisana na 2012 rok, właśnie na 2012 rok na to zadanie.
Szkoły i przedszkola składając wnioski do budżetu, po prostu zawyżyły tą kwotę 
o 100 zł, nie wiem która szkoła, bo musiałabym to wszystko przeanalizować.
Proponuję, żeby ten limit 2012 roku zmienić tą kwotę o te 100 zł , żeby była 
kwota 724 560 zł i limit zobowiązań ostatnia kolumna 2 217 240 zł.
     
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z naniesionymi 
zmianami. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/133/2012 w 
sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr XI/113/2011 z dnia 28 
grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz 
na lata 2012-2020, załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.

c) w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze 
cywilnoprawnym Gminy Tłuszcz i jej jednostek organizacyjnych, 
a także wskazania organów lub osób do tego uprawnionych oraz 
warunki dopuszczalności pomocy publicznej w  przypadkach, w 
których ulga stanowić będzie pomoc publiczną.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/134/2012 w 
sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2012,  załącznik nr 8 do 
niniejszego protokółu.
 

d) w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego
     w budżecie  Gminy Tłuszcz na rok 2013.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/135/2012 w 
sprawie w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 
budżecie gminy Tłuszcz na rok 2013, załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.
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e) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Tłuszcz w 2012 roku.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie zgłosił wniosek o 
zmianę zapisu w  załączniku nr 1 rozdział 2 § 5 pkt.3 powyższego projektu 
uchwały z:  „ poszukiwanie dla zwierząt nowych właścicieli poprzez 
umieszczanie ogłoszeń na stronie internetowej gminy, w gazecie miasta i gminy 
Tłuszcz „Nowy  Tor”  na: „ poszukiwanie dla zwierząt nowych właścicieli 
poprzez umieszczanie ogłoszeń na stronie internetowej gminy oraz w prasie 
lokalnej”.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/136/2012  w 
sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tłuszcz w 2012 roku, 
załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.

f) w sprawie zaopiniowania obszaru i granic aglomeracji Tłuszcz.
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/137/2012  w 
sprawie zaopiniowania obszaru i granic aglomeracji, załącznik nr 11 do 
niniejszego protokółu.

g) w sprawie Programu zwolnienia z podatku od nieruchomości 
budowli – sieci związanych z dystrybucją gazu ziemnego, w 
ramach pomocy de minimis.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Radny Mirosław Sobczak – Panie Burmistrzu, mam pytanie odnośnie  § 4 
pkt.9 – „ podmiot prowadzący działalność gospodarczą, który uzyskał pomoc, 
zobowiązany jest przechowywać dokumenty z nią związane przez okres co 
najmniej 10 lat od dnia jej udzielenia.” Czy to musi być 10 lat a nie 5 lat tak jak
wymaga Urząd Skarbowy. Jeśli nie jest wymagane 10 lat, to wnioskuję o 
skrócenie do 5 lat.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę.

Pani Sylwia Barcz –Popiel – zgodnie z wytycznymi komisji unii europejskiej 
do udzielania tej pomocy społecznej, okres przechowywania dokumentacji 
dotyczącej pomocy publicznej jest co najmniej 10 lat .
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Szkoda że Pan wcześniej tego nie zgłosił, podałybyśmy konkretny przepis, 
paragraf .

Przewodniczący Rady poddał pod  głosowanie powyższy projekt uchwały.
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/138/2012
w sprawie Programu zwolnienia z podatku od nieruchomości budowli – sieci 
związanych z dystrybucja gazu ziemnego w ramach pomocy de minimis, 
załącznik nr 12 do niniejszego protokółu.

h) w sprawie skargi Stowarzyszenia Liderów Lokalnych Grup 
Obywatelskich złożonej w trybie art. 227 Kodeksu postępowania 
administracyjnego na Burmistrza Tłuszcza nadzorującego 
Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w  Tłuszczu.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Radny Włodzimierz Fydryszek – Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Panie 
Burmistrz, mam pytanie do Pani Radcy Prawnej…..

Pani Sylwia Barcz -Popiel – od razu zastrzegę, że w tej sprawie na prośbę Pana 
Przewodniczącego, Pan Burmistrz zlecił opracowanie opinii prawnej i projekt 
uchwały parafował radca prawny zewnętrzny zatrudniony na umowę zlecenie i 
w sprawie tej uchwały nie mogę się wypowiedzieć.

Radny Włodzimierz Fydryszek – ale ja chciałem zadać pytanie  w sprawie 
głosowania, jak głosujemy, czy głosujemy zasadność tej skargi  na dzień 
złożenia skargi, czy na dzień dzisiejszy.

Pani Sylwia Barcz-Popiel – na dzień rozpatrywania skargi.

Radny Włodzimierz Fydryszek – skoro na dzień złożenia skargi CKSiR  nie 
posiadało strony internetowej w formie Biuletynu Informacji Publicznej, to 
można powiedzieć, że skarga była zasadna, natomiast na dzień dzisiejszy te 
czynności  które zostały poczynione, uznają skargę za bezzasadną.

Pani Sylwia Barcz-Popiel – na dzień dzisiejszy  powinniście Państwo 
rozpatrywać tę  skargę.

Przewodniczący  Rady poddał pod głosowanie pytanie: 

„kto z Państwa radnych uznaje zasadną skargę Stowarzyszenia Liderów 
Lokalnych Grup Obywatelskich złożoną w trybie art.227 Kpa na zaniedbanie i 
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nienależyte wykonywanie przez Burmistrza Tłuszcz nadzoru nad Centrum 
Kultury, Sportu i Rekreacji w Tłuszczu. Kto uznaje skargę za zasadną”.
  
Wytworzyła się dyskusja, radny Szydlik powiedział, że powinno być pytanie, 
„kto jest za uchwałą”.

Przewodniczący Rady ponownie zwracając się do Rady, poddał pod 
głosowanie : 

„ kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie skargi Stowarzyszenia Lokalnych 
Grup Obywatelskich, złożonej w trybie art. 227 Kpa na zaniedbanie i 
nienależyte wykonywanie przez Burmistrza Tłuszcz nadzoru nad Centrum 
Kultury, Sportu i Rekreacji w Tłuszczu .

Radny Henryk Wójcik-  czyli za uznaniem skargi za bezzasadną.

Przewodniczący Rady – za uchwałą.

Rada Miejska w Tłuszczy przy 4 głosach „za”, 7 głosach „przeciw”  i 4 głosach 
„ wstrzymujących się” nie podjęła   powyższej uchwały.

Ad 5.Interpelacje radnych, odpowiedzi na interpelacje.

Radny Tadeusz Sasin ponownie zgłaszam problem estetyki Tłuszcza, poprzez 
niewłaściwe strzyżenie drzew 

Radny Włodzimierz Malinowski , mam pytanie, co z kanalizacją w ulicy 
Radzymińskiej, od ponad roku sprawa jest nie załatwiona, nic się tam nie dzieje 
i proszę o jak najszybsze załatwienie tej sprawy. Jest to niezbędne dla 
mieszkańców, sprawa ciągnie się już drugi rok. 

Burmistrz  - nie mam przed sobą tego na piśmie, jakie było po kolei 
postępowanie w sprawie i co się dalej dzieje. Z tego co mi powiedziała Pani 
Radca Prawny, sprawa jest skierowana do sądu.

Radny Robert Szydlik – w imieniu mieszkańców zwracam się ponownie o 
poprawienie przejezdności ulicy Kruczej.

Przewodniczący Rady – ogłoszony jest przetarg na profilowanie dróg i 
chciałem się zapytać, w jakie to formie będzie obowiązywało, czy radni, sołtysi 
mogą zgłaszać ulice najbardziej potrzebujące, czy trzeba zgłaszać na piśmie.
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Burmistrz – wydaje mi się, że pisemnie będzie to najodpowiedniejsza forma .

Radny Adam Wojtyra-  mam dwa zapytania do Pana Burmistrza.   
1.chodzi o  koparkę, która została zakupiona przez Starostwo Powiatu 
Wołomińskiego. Czy zostały poczynione jakieś kroki, aby tą koparkę  pozyskać 
na teren gminy Tłuszcz. Z tego co się orientuję, są w miarę korzystne warunki 
jej udostępnienia i  również korzystne są warunki pogodowe. W kwestii 
odwodnienia można to wykorzystać.  
2. nie mogę sobie darować tego, w jaki sposób zostały rozdysponowane środki, 
które zostały zwrócone  z boiska w Stryjkach. Uważam, że część środków  które 
szkoła wypracowała powinno pozostać przy szkole chociażby na  fundamenty, 
które powinny być  z czasem rozpoczęte pod zaplecze socjalne  zgodnie z 
dokumentacją, a zostało zrobione nieco inaczej. Obawiam się, że kiedyś 
Sanepid może zapukać do Pana drzwi i powiedzieć, że ta szkoła może być w 
jakiś tam sposób zrobiona.

Burmistrz  – odnośnie koparki, to Pan Piotr Gołoś dowiadywał się o możliwość 
wykorzystania koparki, spółka wodna też występowała do powiatu o to samo.
Odnośnie tych środków które szkoła wypracowała, bardzo chciałbym się 
dowiedzieć, w jaki sposób one zostały wypracowane przez szkołę .
Po drugie Panie radny, wszystkiego na raz  nie da się zrobić. Zrobiliśmy pewne 
ustalenia i nie może być tak, że później chce się coś jeszcze robić, bo ten budżet 
naprawdę się rozsypie. Wspólnie ustaliliśmy ten budżet jaki będziemy 
realizować i powinniśmy to kontynuować. Ja naprawdę nie wiem, jaka sytuacja 
finansowa może być w przyszłym roku, brak odpowiedzi Ministerstwa 
Finansów na okrojenia finansów gminy, które cały  czas trwają,  wydaje mi się 
że Pani Skarbnik  w sposób prawidłowy w miarę możliwości te środki 
rozdysponowała.   

Radny Adam Wojtyra ja nie zarzucam tutaj Pani Skarbnik, że zrobiła coś nie 
tak, natomiast jeżeli chodzi o wypracowanie, to jeżeli zostało wybudowane 
boisko prawidłowo, została zrobiona refundacja tych środków i część tych 
środków wokół szkoły powinno się  kręcić. 
Myślę, że gdyby ze 130 000 zł zostało te 30 000 zł to byłoby okey.

Burmistrz  – jak szkoła mogła wypracować te pieniądze, skoro inwestorem była 
Gmina?
Wytworzyła się dyskusja .

Radny Tadeusz  Groszek – ta dyskusja jest zbędna. Kolego Adamie, wiemy 
wszyscy, że musimy zaciskamy pasa, to jest raz, nikt nie neguje, że to jest 
potrzebne, ale tak jak wcześniej Burmistrz mówił, musimy niestety  z czegoś 
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zrezygnować w imię czegoś. Jest duży projekt, wstrzymajmy potrzeby, tak  było 
ustalane.

Radna Danuta Opłotna- powtórzę pytanie, które składałam na poprzedniej 
Sesji - czy odpowiedni wydział złożył wniosek do Starostwa o dofinansowanie 
melioracji w gminie.
Drugie moje pytanie, jak wygląda sprawa łatania dziur w naszej gminie, dziury 
są ogromne, ulica Centralna, Słoneczna, wizytówka wsi straszna.

Burmistrz – łataniem dziur w tej chwili zajmuje się ZGKiM, ustalony jest 
harmonogram prac, najpierw ulice w mieście.

Radna Danuta Opłotna -   mam pytanie w imieniu rodziców klas VI, czy nie 
będzie problemów z egzaminami końcowymi w klasach VI szkoły podstawowej 
w obecnej sytuacji, kiedy Pani dyrektor jest na zwolnieniu lekarskim, wice 
dyrektor na zwolnieniu lekarskim. Jest  Pani która przejęła obowiązki, ale Pani 
Sobiesiak w jednej klasie uczyła języka polskiego, zastępstwa nie ma, a 
egzaminy są we wtorek .   

Burmistrz - nie powinno być problemów, ponieważ jest upoważniona osoba, 
która w razie  nieobecności jednej i drugiej Pani dyrektor może odebrać z 
Kuratorium dokumentację, żeby egzamin mógł się odbyć. 

Radna Danuta Opłotna – na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
był Pan Makieła z melioracji  i obiecał, że  będzie wyczyszczona rzeka Cienka 
od mostu przy drodze wojewódzkiej do mostu w miejscowości Kury. 
W związku z tym składam wniosek do Burmistrza:
    aby odpowiedni wydział wydał  decyzje właścicielom przyległych działek o 
    usunięcie drzew .
    Za miesiąc  najdalej półtora miesiąca Pan Makieta wchodzi z robotami i   
    dobrze by było, żeby te drzewa były usunięte.

Burmistrz – decyzję wydaję się na wniosek właściciela  nieruchomości . Jeżeli 
zostanie złożony taki wniosek, to wtedy te decyzje będą natychmiast wydawane. 
Natomiast ja takiej decyzji zastępczej nie mogę wydać. 
Dlatego mam prośbę do Państwa Radnych i Sołtysów, aby dotarli do właścicieli 
tych nieruchomości i zajęli się tą sprawą. 

Radny Dariusz Kur – w ubiegłym roku został naprawiony odcinek drogi od 
Wólki Kozłowskiej w kierunku Dębinek, ale tak naprawiony, że w tym miejscu 
gdzie były załatane dziury, jeszcze gorzej to się wyrwało.
Wracając do wypowiedzi radnej Opłotnej, chce powiedzieć, że Pan Makieta 
będzie realizował te czyszczenia rzeki Cienkiej i żeby to nie spowalniało pracy, 
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to faktycznie duży ukłon w kierunku Sołtysów, żeby właściciele tych 
przyległych działek podjęli odpowiednie działania związane z wycięciem drzew. 

Przewodniczący Rady  odczytał pismo z Wojewódzkiego Inspektoratu 
Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Warszawie  w którym informuje, że zgodnie z 
ustawą z dnia 18 grudnia 2003r. o ochronie roślin, gospodarstwa stosujące 
środki ochrony roślin przy użyciu opryskiwacza są zobowiązane do przebadania 
opryskiwacza pod kątem jego sprawności technicznej . Badanie ważne jest na 
okres trzech lat  i dlatego należy  rozpowszechnić Komunikat w sprawie 
obowiązkowych badań opryskiwaczy.
Pismo stanowi załącznik nr  13 do niniejszego protokółu.

Ad6. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.

Pani Agnieszka Młynarska, była pracownica Urzędu, mieszkanka gmin 
Tłuszcz zapytała, czy zostały naniesione poprawki w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2012 -2020  po jej interwencji.

Przewodniczący Rady odpowiedział, że zostały naniesione.

Pani Bogumiła Boguszewska, dyrektor Bibioteki Publiczej w Tłuszczu 
zaprosiła wszystkich na  Biesiady z Książką, które odbędą się 20 kwietnia2012r. 
o godzinie 14.00 w budynku Biblioteki w Tłuszczu i tegoroczne Biesiady mają 
tytuł  „Szanujmy wspomnienia”.

Sołtys z Franciszkowa zadał pytanie Przewodniczącemu Komisji Budżetu i 
Inwestycji – „fundusz sołecki istnieje od trzech lat i jak to się dzieje, że w 
Pańskim okręgu jest od  trzech lat naciągany. 
Trzy lata temu był złożony wniosek o przygotowanie w Pana miejscowości 
dokumentacji pod Dom Kultury . 
Fundusz Sołecki miejscowości wynosił 15 000 zł. 
Przygotowanie projektu kosztowało 60 000 zł . 
W ubiegłym roku  zakup samochodu z fundusz sołeckiego 8 000 zł , zakup 
samochodu 40 000 zł .
W tym roku jest taka sama sprawa. 15 000 zł przeznaczone na budowę 
fundamentów, fundamentów w budżecie przeznaczona jest kwota 35 000 zł.
Jak to się dzieje, że jedni mogą zagwarantować, żeby robić dane rzeczy za 
większą kwotę, a jak większość Sołtysów stara się , robi sprawy groszowe”.

Radny Mirosław Sobczak – Panie Przewodniczacy, Wysoka Rado, najlepiej 
jakby w sprawie funduszu sołeckiego wypowiedział  się Sołtys, a odnośnie 
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rozdysponowania środków, ja nie dysponuję środkami funduszu, tylko zebrani 
mieszkańcy. 

Sołtys z Franciszkowi – mnie nie chodzi o rozdysponowanie, bo ja wiem że o 
tym decyduje zebranie wiejskie i sami mieszkańcy, chodzi mi o te dodatkowe 
pieniądze. Jak to się dzieje, że co roku jest większa pula przeznaczana na te 
projekty z funduszu sołeckiego.

Mieszkaniec Tłuszcza – chodzi o bezpieczeństwo przy wyjeździe z ulicy 
Kościuszki na ulicę Polną i Łąkową, tam kiedyś znajdowało się lusterko, teraz 
nie ma. Może ktoś by się tym zainteresował.
Druga sprawa, to przy wyjeździe z ulicy Kościuszki na ulicę Warszawską  są 
krzewy ozdobne, które utrudniają widoczność. Ze względu na bezpieczeństwo, 
może należałoby te krzewy podciąć.

Burmistrz w odpowiedzi – lusterko będzie zakupione zdaje się że po raz 
czwarty, a krzewy mają być przesadzone.

Kazimierz Blusiewicz, mieszkaniec miejscowości Fiukały  zwrócił się o 
ponownie wystąpienie do Starosty o oznakowanie drogi powiatowej w 
miejscowości Kazimierzów, ponieważ Gmina oznakowała swoją drogę 
trójkątem, a Powiat tej drogi po prostu nie oznakował. 

Ad7. Zamknięcia obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 
Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu 

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:
Bożena Brzozowska  
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